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Betreft: internetconsultatie Wet BIG II

Geachte heer Bruins,

Met veel belangstelling nam ik kennis van de internetconsultatie Wet BIG II. Deze beoogde 
wetswijziging regelt o.a. de opname van mijn beroep, orthopedagoog generalist, in de Wet BIG. Dit 
onderdeel van de wetswijziging is voor mij heel belangrijk en ondersteun ik van harte. Graag wil ik u 
laten weten wat het voor mij en mijn cliënten concreet betekent als de orthopedagoog generalist een 
artikel 3 beroep in de Wet BIG wordt. Het beroep orthopedagoog generalist kenmerkt zich door 
expertise op het gebied van het herstellen en benutten van opvoedingsrelaties om de gezondheid en 
kwaliteit van leven van personen in een pedagogische afhankelijkheidsrelatie te behouden en te 
bevorderen. 

Als ik een BIG-geregistreerde orthopedagoog generalist ben, zal afstemming met andere 
beroepsgroepen ten gunste van cliënten, met name met (huis)artsen, beter verlopen.
Ik merk dat, met name (huis)artsen, belemmeringen ervaren om met mij als Orthopedagoog-
generalist te communiceren en informatie uit te wisselen over hun patiënten (ondanks uitdrukkelijke 
toestemming van de personen), omdat ik als Orthopedagoog-generalist niet in het BIG-register 
vermeld sta. Voor artsen is het belangrijk te weten dat, op basis van de afspraken binnen het BIG-
register, zij de zekerheid hebben dat er op het gebied van omgaan met bv privacy op dezelfde manier 
gewerkt wordt. 
De afstemming tussen jeugdhulp en (huis)artsen is van het grootste belang, omdat huisartsen 
gedurende het hele leven van een jeugdige en diens ouders betrokken zijn, en zij ook een 
verwijzende rol hebben binnen de jeugdhulp. Door toevoeging aan het BIG-register kunnen de 
medische wereld en de jeugdhulp beter tot een goede communicatie en uitwisseling komen.

Tevens kunnen verschillende jeugdhulpaanbieders binnen de SGGZ makkelijker geschikte regie-
behandelaren aanstellen. Het blijkt dat er een tekort is aan regie-behandelaren, waardoor onnodige 
wachtlijsten ontstaan, terwijl orthopedagoog-generalisten, júist vanuit hun generalistische visie, zeer 
geschikte regie-behandelaren zijn.

Ik hoop dat ik hiermee heb kunnen illustreren waarom het zo belangrijk is dat de orthopedagoog 
generalist in de Wet BIG wordt opgenomen!

Met zeer veel belangstelling zal ik het verdere traject van dit wetsvoorstel dan ook volgen.

Met vriendelijke groet, 
M. Hagen
Orthopedagoog0generalist
Ugchelen
          


